



Yanxiang Zhang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- General corporate
- Labor and employment
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhang has been admitted to practice law in Mainland China since March 2023. He previously worked at Beijing Yingke (Shanghai) Law Firm, was admitted to practice law in California, U.S. in January 2026, and joined Han Kun Law Offices Shanghai Office in June 2026.

EDUCATION

Mr. Zhang received his LL.B. from Harbin Engineering University in 2020 and his LL.M. in International Business Law from the National University of Singapore in 2022.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the California State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张延祥

上海

业务领域

- 一般公司事务
- 劳动人事
- 争议解决

工作经历

张延祥律师从 2023 年 3 月起成为中国（大陆）执业律师，在北京盈科（上海）律师事务所工作，2026 年 1 月成为美国加州执业律师，2026 年 6 月后在北京市汉坤律师事务所上海分所工作。

教育背景

张延祥律师于 2020 年获哈尔滨工程大学法学学士学位，后于 2022 年获新加坡国立大学国际商法硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国加州律师执业资格

工作语言

中文、英文